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ORIENTERINGSSAK – STUDIEBAROMETERET 2022 
 

 
 
Innledning 

Studiebarometeret er en nasjonal spørreundersøkelse initiert av Kunnskapsdepartementet 

og utført av NOKUT. Den sendes ut til over 70 000 studenter ved norske høyskoler og 

universiteter hver høst. Det er studenter på 2. og 5. studieår som blir invitert til å svare på 

undersøkelsen.  

Undersøkelsen skal kartlegge studentenes oppfatninger om kvalitet i studieprogrammer ved 

de respektive institusjonene, med det formål å styrke arbeidet med kvalitetsutvikling i høyere 

utdanning og gi informasjon om studiekvalitet.  

Oppdaterte resultater publiseres i portalen i februar hvert år og vedlagt følger et notat som er 

fremlagt for fakultetets studieutvalg og som peker på relevante funn i undersøkelsen som ble 

gjennomført høsten 2022. 

Dekan og fakultetsdirektørs merknader 

Antall respondenter fra studentene ved vårt fakultet er lav (29 %). Det innebærer en ikke 

uvesentlig feilmargin og fører til at resultatene fra undersøkelsen bare kan tillegges 

begrenset vekt. Av 200 respondenter var 121 andreårsstudenter, mens 79 gikk på femteåret. 

Som det pekes på i notatet viste undersøkelsen en nedgang fra 4,2 til 3,8 i på parameteren 

«overordnet tilfredshet» for vårt fakultet. Vi scorer i år litt dårligere på overordnet tilfredshet 

enn både Oslo (4,0) og Tromsø (4,2).  

Vi har hatt størst nedgang på punktene som gjelder organisering og vurderingsformer. På 

disse punktene ligger vi like under det nasjonale snittet for juridiske fag. Tilfredsheten med 

«Den administrative tilretteleggingen av studieprogrammet (timeplan, studieplan, etc.)» har 

gått ned fra 3,8 i 2021 til 3,2.  

Vi slutter oss til det som anføres i vedlagt notat og at nedgangen må sees i sammenheng 

med innføringen av ny studieordning på 2. studieår. Det er krevende både faglig og 

administrativt å legge om studieordningen, og overgangsfasen er også krevende for 

studentene. Vi mener at overgangen har vært håndtert på en forsvarlig måte og selv om 

tilbakemeldingene fra studentene synliggjør at denne fasen har vært krevende, forventer vi at 

dette vil bedre seg når vi har kommet over i en fase med ordinær drift. Resultatene er 
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samtidig en påminnelse om at behovet for god informasjon og forutberegnelighet for 

studentene. 

Når det gjelder parameteren «tilknytning til arbeidslivet», scorer vi 2,7, ned fra 2,9 i 2021. På 

dette punktet er denne undersøkelsen etter vår oppfatning av svært begrenset verdi. Vi er av 

den oppfatning at studentene som søker seg til fakultetet er godt kjent med hvilke 

yrkesmuligheter som ligger åpne for nyutdannede jurister, og at dette er en viktig årsak til at 

masterstudiet i rettsvitenskap er blant de desidert mest omsøkte studiene i landet. Samtidig 

må vi erkjenne at fakultetet kan bli flinkere til å forklare arbeidslivrelevansen av utdanningen, 

og fakultetet følger også opp rapporten og forslagene fra arbeidsgruppen for 

arbeidslivsrelevans, jf. sak 25/23. 

Saken legges frem til orientering. 
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